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iQ LANDIA
         13. ledna jsme si, se 4. a 5. ročníkem, jeli doplnit znalosti               
z přírodopisu o vesmíru do iQ LANDIA v Liberci. Vybrala jsem pořad
živě moderovaný lektorem "Cestování Sluneční soustavou i
vzdálenými končinami vesmíru". Tento "živák" je tematický pořad,
kde se kombinuje mluvené slovo s moderní projekcí. Aktivně se
zapojili i žáci do názorných ukázek s modely planet. Během       
 hodinového pořadu jsme se dozvěděli: kdy a jak vzniklo Slunce         
s jeho planetami, jaké podmínky na těchto tělesech panují, jak
vypadá Slunce ve srovnání s jinými hvězdami. Seznámili jsme se s
přirozenými a umělými družicemi Země a dalších planet i jiné
zajímavosti o ostatních planetách naší soustavy. V expozici vesmír
jsme prozkoumali záchranný modul, mohli jsme si šlápnout na
povrch měsíce, vidět svoje tělo pod termokamerou.                 
 Všichni jsme si dopoledne náramně užili.

Jana Dašová

 

TANČÍME SRDCEM
19.1. nás po roce opět navštívila lektorka jógy pražské
organizace "Dětský muzikál - místo, kde se sny stávají

skutečností..." s programem "Tančíme srdcem". Jak už název
napovídá, jednalo se opravdu o taneční hodinu.

Tanec v naší škole děti opravdu milují, proto si tuto hodinu
náležitě užily. Zkusily různé druhy tačních pohybů a kroků,

známých i méně známých. Rozehřály se, protáhly, nechyběly
jógové ásany. Předvedly lektorce notoricky známou Makarenu.
Po více jak hodině se všechny děti, unavené, ale s obrovským

úsměvem na rtech vrátily do tříd.
Iva Netuková

V druhé polovině ledna se
kroužek HRAVÉ ČTENÍ vypravil   
 do Městské knihovny v Rumburku,    
kde se dětí velmi ochotně ujala
paní knihovnice Kateřina Honců
Sýkorová...  
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KYTAROVÝ KONCERT
Děti si koncert užily, zazpívaly si známé
písničky, seznámily se se zajímavým
hudebním nástrojem (mandolína), na
kterou jim pan kytarista Jindřich
Kaulfers zahrál. Při hudbě na tento
nástroj děti relaxovaly.                 
 Koncert se moc líbil.

Jana Latislavová

Přírodovědný kroužek se zapojil do
sbírky pro Záchrannou stanici živočichů
Makov, díky které na kroužku pravidelně

sledujeme online přenos z krmítka.
Chtěli bychom proto moc poděkovat

všem rodičům, kteří se zapojili a
nakoupili krmivo. Ke třem balíkům v

celkové hmotnosti 30 kg děti připojily
spoustu krásných obrázků.

Záchranná stanice reagovala velkým
poděkováním a informací, že obrázky od

dětí budou zdobit jejich nástěnku ve
stanici.

Eva Králová

DOBRONAUTI
Pro zlepšování vztahů ve třídě a kolektivu, a aby byli
žáci v pohodě, jsme 15. února pro 3., 4.  a 5. ročník
objednali program DDOBRONAUTI. Během tří hodin   
se žáci učili předcházet konfliktu bez výbuchů a          
 s respektem formou hry. Žáci měli za úkol řešit jeden
zapeklitý konflikt ve skupinách ve 3 časových liniích
(minulost, přítomnost, budoucnost) a díky své tajné
superschopnosti dokázali napravovat špatné situace,
které se staly a přitom proměňovat vztahy mezi
hrdiny příběhu k dobrému. Snahou celého programu
bylo, aby žáci porozuměli tomu, jak vzniká konflikt,
pochopili důvody, které vedou k agresi, objevili
mnoho možností, jak se dá na agresi reagovat i jak se
jí vyhnout. 

Jana Dašová
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Po dvouleté přestávce se vrátila naše oblíbená sportovní
činnost BRUSLENÍ. Zimní stadión jsme navštívili celkem

čtyřikrát. K naší velké radosti se bruslení zúčastnily skoro
všechny děti ze školy a   velkou radost nám udělali
prvňáčci a druháčci , z nichž někteří stáli na bruslích

poprvé, protože téměř všichni po deseti minutách na ledě
bruslili bez pomůcek. 

Při každé návštěvě jsme hráli hry, soutěžili s obručí,
zkoušeli slalom s hokejkou i bez. Samozřejmostí byl hokej.
Pak přišel ten dlouho očekávaný den. Na poslední bruslení

přijeli mladí krasobruslaři ze SK KRASO DĚČÍN. Měli pro
nás připravený program. Společné vystoupení a poté

samostatné jízdy jednotlivých členů. Na toto bruslení, jak
je naším zvykem, byli pozváni rodiče, prarodiče,

sourozenci. Tímto srdečné díky za vynikající pohoštění,
vřelé díky i panu Forferovi, který již neodmyslitelně na

naše bruslení patří.
Naši páťáci zde natočili rozhovory s jednotlivými

krasobruslaři i trenéry a doufáme, že reportáž bude
odvysílána na ČT :D.

Iva Netuková

DRUŽINOVÉ BRUSLENÍ


